



Property Key Features

Categories : 3 bedrooms

Sleepings : 3 x 2

Bathroom : 1

Shower rooms : 3

Minutes from palais: 20 mins

Floor : 4

Location : 90 boulevard de la Croisette, 06400 Cannes



Property description

Beautiful, luxurious apartment on the Croisette, in a prestigious building with a nice garden.

On 4th floor with lift. In front of Port Canto, about 20 minutes walk from the Palais des Festivals.

A large hallway goes to the living room with amazing view to the sea till the Esterel. The kitchen is fully open with a dining table. It's very well equipped.

The master bedroom can be closed by a wooden sliding door. It has a queen size bed and ensuite bathroom with shower, bath tub and toilet.

All three rooms open on a balcony with direct view to the bay of Cannes. The windows can be hidden in the walls, that give a unique feeling.

2 bedrooms with king size beds on the back, and their ensuite shower.

One guest toilet. A laundry with washer and dryer.

All materials are an exceptional quality with lots of warm honey wood panels.

Air conditioning throughout. Internet in wifi.

Bel appartement luxueux sur la Croisette, dans un immeuble prestigieux avec un joli jardin.
Au 4ème étage avec ascenseur. Face au Port Canto, à environ 20 minutes à pied du Palais des Festivals.

Un grand couloir dessert le séjour avec une vue imprenable sur la mer jusqu'à l'Esterel.
La cuisine est entièrement ouverte avec une table à manger. Elle est très bien équipée.

La chambre principale peut être fermée par une porte coulissante en bois. Elle dispose d'un lit queen size et d'une salle de bain attenante avec douche, baignoire et toilettes.

Les trois pièces ouvrent sur un balcon avec vue directe sur la baie de Cannes. Les fenêtres peuvent être cachées dans les murs, ce qui donne une sensation unique.

2 chambres avec lits king size à l'arrière, et leur salle de douche attenante.

Un WC d'invité. Une buanderie avec laveuse et sécheuse.

Tous les matériaux sont d'une qualité exceptionnelle avec beaucoup de panneaux de bois miel chaleureux.

Climatisation partout. Internet en wifi.

